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Od zera do bohatera - tak pokrótce można opisać przygodę Fabio

Boriniego z Romą. Młody napastnik, który latem został wypożyczony z

Parmy, a ostatnio wykupiony w połowie, rozgrywa świetną drugą część

sezonu. W nowym roku zdobył już sześć bramek, w tym pięć w Serie A. O

swoim podopiecznym mówił w wywiadzie dla Radio Mana Mana, Marco De

Marchi.

 

- Fabio jest współwłasnością Parmy, ale dla niego jest jakby był w stu procentach

graczem Romy. Kocha to miasto i kibiców Giallorossich, kluczowe elementamy przy

wyborze Romy ostatniego lata. Borini jest młody i bardzo inteligentny. Zrozumiał, że

musi oddać się do dyspozycji Luisa Enrique i grupy, grać jak najlepiej o swoje szanse

w Romie. Jego charakter, zaangażowanie, które wkłada w treningi, oprócz jego

walorów, pozwoliły mu wspiąć się w hierarchii wewnątrz zespołu i być uznanym

przez trenera za gracza wyjściowego składu. Ancelotti? W Chelsea był dla niego jak

drugi ojciec. Fabio nigdy nie przestanie dziękować mu za to jakim go uczynił w tak

delikatnym etapie jego rozwoju w jego karierze.
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